



SECRETARÍA GENERAL F.J.F.S.
18 DE JUNIO de 2024
ACTA Nº 4 / 2025

ACTA DE L'ASSEMBLEA GENERAL ORDINÀRIA DE PRESIDENTS DE LA FEDERACIÓ JUNTA FALLERA DE SAGUNT CORRESPONENT A LA SESSIÓ CELEBRADA EL DIA 18 DE JUNY DE 2024.

PRESIDENT EXECUTIU

Hugo Morte Lorente

SECRETARIA GENERAL

Mar Bruno Rubio

REPRESENTANTS DE JUNTA

DIRECTIVA

Antonio José Fresno
Rosana Muñoz Camacho
Ángeles Alós García
Sonia Uruetia Pariente
Marian Romero Torres
Vicente Cuenca
Alicia Alcaide
Jonathan Piloña
Pedro Pérez Requena
Roberto Sarió
Lidia Rovira Martín
Benja Alepuz
Laura Madrid
José Cózar

COMISIONS PRESENTS:

02.- LA PALMERETA
03.- EDUARDO MERELLO
04.- CHURRUCA-HISPANIDAD
05.- SANTA ANNA
06.- LA VILA
08.- SANT FRANCESC
09.- LA MARINA
10.- LUIS CENDOYA
11.- AVDA DOCTOR PALOS
12.- EL REMEI
15.- TEODORO LLORENTE
17.- EL MOCADOR
18.- EL PALLETER
19.- EL ROMANO
20.- LA PALMERA
22.- GILET
24.- LA VICTORIA
26.- PLAZA IBÉRICA
29.- EL MERCAT
31.- EL TABALET
32.- AVINGUDA
33.- EL TRONAOR
34.- PLAZA MARE NOSTRUM
35.- PLAZA DEL SOL
37.- PLAZA RODRIGO
38.- BALADRE
39.- VILA DE FAURA
41.- AVDA. 3 DE ABRIL
44.- NOU MONTIBER
45.- ELS VENTS

Sent les 20.00 hores del dia indicat a l'encapçalament, es reuneixen en el domicili social de la Federació Junta Fallera de Sagunt els membres de la mateixa que al marge es relacionen a fi de constituir l'Assemblea General Ordinària de JUNTA DE PRESIDENTS.

Oberta la sessió en primera convocatòria pel President Executiu de l'òrgan, Don Hugo Morte, qui actua assistit per la secretària Na Mar Bruno, es debateixen els assumptes establerts en l'ordre del dia de la convocatòria prèviament establida a aquest efecte, adoptant-se els acords que a continuació s'indiquen:

ORDRE DEL DIA:

- 1- Aprovació de l'acta anterior
- 2- Actes fallers passats
- 3- Informe presidència
- 4- Votació pressupost FJFS 2025
- 5- Sopar gala
- 6- Precs i preguntes



1. APROVACIÓ, SI ESCAU, DE L'ACTA ANTERIOR:

Acta aprovada.

2. ACTES FALLERS PASSATS:

Hugo informa que es continuen difonent les falles del Camp de Morvedre pels diferents mitjans de comunicació amb la presència de les FFMM de FJFS.

Hugo informa que l'acte de la nominació es va desenvolupar amb total normalitat; en quant al vi d'honor, informa que s'ha parlat amb la gerència del Rte. El Sarao mostrant el desacord amb la planificació i l'organització que va realitzar.

Héctor (Luis Cendoya) suggereix per a altres vins d'honor repartir les taules per falles al que Hugo respon que es tindrà en compte.

David (Mare Nostrum) diu que les taules dels xiquets estaven molt malament a nivell de menjar i en la resta estava mal distribuïdes.

Vicent (Sant Francesc) comenta que els membres de Festejos haurien d'haver actuat en el moment i que per part de Federació no es va fer; Hugo informa que Festejos va estar actiu, que van parlar amb el Rte. però aquests no van resoldre i que d'igual manera, s'ha realitzat autocrítica.

Fran (Churruca) comenta que una bona opció per a l'any vinent seria realitzar-ho assegut i amb plat individual encara que el cost siga una mica més elevat.

Ismael (E. Merello) informa que tenien convidats amb intolerància i que no tenien res preparat i que van haver de sol·licitar-ho. Se l'informa que el Rte. si que estava informat que havia intoleràncies entre els presents.

David (Mare Nostrum) comenta que altres vins d'honor van eixir bé com en el mercat de Sagunt amb menjar suficient i distribuïts per falles i sense estar asseguts; Hugo informa que les primeres opcions van ser el Mercat de Sagunt i el col·legi Cronista però no van ser possibles pel tema dels banys; aquesta va ser la raó d'anar al Rte. El Sarao.

Darío (EL Tabalet) informa del menú dels celíacs va ser molt reduït que el va comprovar el mateix ja que és celíac.

Hugo informa que tindran una altra reunió amb el Rte. per a comentar-los totes les incidències de manera constructiva.

Manel (Plaza Rodrigo) comenta que per a futurs esdeveniments es podria retenir algú pagament i posar-li condicions.



**SECRETARÍA GENERAL F.J.F.S.
18 DE JUNIO de 2024
ACTA Nº 4 / 2025**

Héctor (Luis Cendoya) informa que en tot moment la delegació de Festejos va assumir les seues errades, sempre amb bona actitud i això és d'agrair, sense excedir-se en cap moment.

Martín (Baladre) mostra la seua decepció amb tots dos vins d'honor assumint culpa tant dels faller@s com dels restaurants.

En quant a l'acte del Comiat FFMM i CCHH 2.024, aforament quasi complet i desenvolupament amb normalitat. L'acte va durar 2.20 min. pel que per a futur, caldria revisar la duració de les intervencions i el nombre de mateixes perquè siga un acte àgil, amè i emotiu.

Ens van cridar l'atenció per l'entrada i eixida de xiquets i xiquetes a l'auditori de manera contínua generant malestar a moltes persones, entre ells als polítics.

Adrián (Plaza Ibérica) comenta que, sota el seu punt de vista, les FFMM en les seues lectures haguera quedat més bonic si el faristol haguera estat centrat al mig de l'escenari. I que és una barbaritat que hi haguera una persona més de vint minuts aguantant el micròfon mentre l'FMI realitzava el discurs i que el tècnic de Prest no baixara.

El sopar en el Rte. El Faro el sopar es va desenvolupar amb normalitat.

En quant a l'acte de la Proclamació del 15 Juny, es va desenvolupar amb normalitat i que en quant al tema dels Himnes, va ser una errada de connexió. L'Ajto. ha demanat disculpes per aquest fet. Respecte al Vi d'Honor en el Calcària, Hugo comenta que el descontent ha sigut important encara que al final va arribar prou menjar, matisant que és un Vi d'Honor, i no és un sopar com a tal. En quant al Rte. , sembla ser que manifestaren que ells també es van sentir desbordats.

L'organització no va ser bona i havia una taula de persones alienes quan el local hauria d'haver estat tot per a nosaltres.

David (Mare Nostrum) comenta que l'actitud d'alguns fallers amb els cambrers no va ser bona.

Vicent (Sant Francesc) comenta també que el local com ha comentat Hugo, hauria d'haver estat només per a nosaltres, i dir-li al Rte. que sí ells no compleixen, caldria veure complir amb els pagaments i dir-li-ho a ells. Ells ixen perjudicats de la imatge que donen.

Hugo comenta que a favor d'ells van traure molt més menjar del que s'havia contractat.

Manel (Plaza Rodrigo) comenta que l'organització per falles haguera sigut el millor i no tots dins del local tancat.

El passat dia 13 juny es va realitzar la recepció de l'Alcalde i lliurament de les Peinetas Oficials a les FFMM. És un acte nou i que es podria quedar instaurat per a casos successius.

El dia 15 de Juny va haver-hi un acte d'homenatge a Vicent Andrés Estellés organitzat per Cultura – Ajunt. de Sagunt i que es va assistir a l'auditori Mario Monreal.



3. INFORME DE PRESIDÈNCIA

El pròxim 28 de juny es realitzarà el Col·loqui sobre Diversitat i Falles i tots els representants i persones amb mobilitat reduïda tindran lloc reservat.

Es realitzarà en el Triangle Llindar a les 20,30 h

S'informa que segons el Reglament Faller, cal procedir a retirar del Museu els ninots que no siguin dels últims cinc anys.

La persona de contacte de Federació és José Cózar, el seu número telefono és 637 886 039 i la data de topall és el 30 de Juny.

A partir del dimecres la pàg. Web estarà inactiva per manteniment i actualització. S'informa que s'estarà inactiva fins més o menys setembre; També s'informa que no afecta la pàgina de Secretaria.

Hugo informa que les dates dels caps de setmana per als permisos dels següents actes proposats a la regidoria:

31 agost o 7 setembre: Mig Any (fins a l' 1h de la matinada)

8 de març: Pre-falles (fins a les 2h).

4. PRESSUPOSTOS FJFS 2025

Abans de procedir a la votació, es dona pas per a la resolució de dubtes.

Miguel (Santa Ana) comenta que la part de convenis s'ha incrementat i pregunta s'han tancat aquests acords; Hugo informa que s'està treballant en això per a atraure l'indicat en aquest.

Héctor (Luis Cendoya) pregunta per la partida dels indumentaristes que ha disminuït i Alicia (Tresoreria) informa que és una partida d'atípics on van ingressos per barres d'orquestrats o similars.

David (Mare Nostrum) informa que hi ha una partida de bandes i faixins no quadra amb els imports ja que s'agafa la partida de l'any anterior, no la de fa dos anys; també pregunta si el proveïdor és de fora de Sagunt.

Alicia informa que ha posat l'amortització repartida en els dos exercicis encara que la despesa siga en aquest. S'informa també que el cost de les bandes i faixins és molt de menor que el que es va realitzar ja que s'ha fet un canvi de proveïdor amb un estalvi important.



**SECRETARÍA GENERAL F.J.F.S.
18 DE JUNIO de 2024
ACTA Nº 4 / 2025**

En quant al fet que el proveïdor siga de fora de Sagunt, Hugo explica que l'Ajunt. compra les teles en Vives i Marí, situat a Xirivella, les pintes en Artesania Castillo, de València, i les agulles en Massanassa, és a dir, que es busquen els proveïdors més competitius i que Federació sempre buscarà l'optimització de la despesa, i amb els proveïdors locals, s'està diversificant tota la despesa (floristeria, pólvora, quadres, etc...) en tot el que s'ha pogut, sempre buscant l'equilibri preu/qualitat amb prioritat en proveïdors locals.

Vicent (San Francesc) comenta que les despeses de recompenses de JCF no està contemplat i que l'any passat es van pagar. Hugo diu que es pren nota que sí que tenien que estar recollits però és uns diners que entra i torna a eixir, per tant es havia intentant no recollir. Quant al sopar de l'exaltació, comenta que sí que està recollit l'ingrés però no està despesa dels convidats.

Alicia informa que es pressuposte el sopar i el vi d'honor perquè no es coneixia l'horari de l'acte i si comportaria que no es fera sopar. Ara, sabent que no hi ha sopar que només serà vi d'honor, eixa despesa s'utilitzarà en una altra partida o s'eliminarà com a tal.

Hugo matisa que es un pressupost, un full de ruta, que igual que en les falles, les partides es poden moure segons es vaja desenvolupant.

David (Mare Nostrum) comenta que no estan pressupostat els butlletins i connexions de llum i és un import alt i que l'any passat ho feien sense cost i per això no es contemplava.

Hugo comenta que per al muntatge sí que hi ha persones que el realitzaran sense cost, que el butlletí sí que es contractarà sinó hi ha ningú que el pugua realitzar i el quadre de llum Federació el té en propietat.

Dani (Els Vents) pregunta si l'orquestra de les paelles portaran escenari si es fa fora de la Glorieta; Hugo comenta que s'està valorant per part de Festejos les orquestres amb escenari-camió, per si son millor opció.

Miguel (Santa Ana) comenta que el grup de llum, OCA, etc.. que és uns diners que no està contemplat per al dia de les paelles.

Fran (Churruca) informa que segons la nova normativa, cada vegada que s'instal·la un grup electrogen, la nova normativa exigeix una OCA, valorat en uns 1.000/1.200 € de cada grup electrogen, perquè es tinga en compte.

Héctor (Luis Cendoya) sol·licita l'aclariment de la partida de Secretaria General; se li indica que és per si el servidor que hi ha en el Museu es desbarata, tindre uns diners reservats per a això; també pregunta si amb el pressupost de 2.500 € per a la pàg web serà suficient.

Hugo l'informa que és aproximat el que s'ha valorat, però que si al final l'import és molt major del pressupostat, no es realitzarà.



**SECRETARÍA GENERAL F.J.F.S.
18 DE JUNIO de 2024
ACTA Nº 4 / 2025**

Miguel (Santa Anna) pregunta si l'Ajunt. s'ha fet càrrec del cost de les agulles i Hugo informa que ha parlat amb anteriors presidents sobre el tema per a veure com es feia abans, i que l'Ajunt. pagava en espècie i que ara es reunirà amb l'Ajunt. per a veure la contraprestació que ens donaran aquest exercici.

Héctor (Luis Cendoya) pregunta que variació veurà en el pressupost ja que les pantalles de Play Backs no es posaran enguany. Alicia informa que s'utilitzarà eixa partida per a per exemple la publicitat que caldrà posar-la igual o altres partides.

Quant al preu de les entrades, se li remet a la decisió de la taula de Play-Backs però es comenta segons Fran (Churruca) s'hauria de baixar-les ja que es va pujar per això i per la seguretat.

Tere, delegada de Playbakcs, informa que s'ha contemplat ja en la taula de delegats de Playbakcs que en llevar les pantalles es baixaria el preu de les entrades.

Nathalie (Teodoro) confirma la informació sobre el tema de les agulles de l'Ajunt. i comenta que en indumentària (partida 4003) es va dir que s'inclouen els "ahuecadores" com a nova despesa.

Alicia informa que si que està inclòs la despesa en els pressupostos enguany i en les despeses de l'any passat és on no estaven reflectits en la columna que corresponia , encara que en revisar totes les factures, van detectar que sí que existeix factura d'ells.

Es procedeix a la votació:

- Vots a favor: 7
- Vots en contra: 19
- Abstencions: 4

Els pressupostos no són aprovats.

Hugo comenta que el lamentable la no aprovació i sol·licita una proposta a la taula; David (Mare Nostrum) diu que la qüestió és actualitzar les coses que s'han tractat i que s'entenen que no estan ben posades.

Hugo informa que si no s'aproven no es podrà continuar contractant i treballant i que es paralitza el calendari faller fins que, en reunió extraordinària s'aproven per a poder treballar.

Fran (Churruca) pregunta si és una amenaça al que Hugo li indica que no, que és una realitat.

Vicent (Sant Francesc) diu que fins que s'aproven, es continue treballant amb els pressupostos de l'any anterior.

Hugo pregunta què cal fer perquè s'aproven els pressupostos i Fran (Churruca) diu que actualitzar el que s'ha parlat.



Xavi (La Vila) diu que no és que siga lamentable sinó que els pressupostos no són defensables ja que cal redistribuir els ingressos (per exemple els 6.000 € de convenis).

5. SOPAR DE GALA.

Hugo planteja que com és la idea de la taula per al sopar d'enguany. Si és seguir com l'any passat o alguna altra idea i en aquest cas, quin seria per a saber quin serà el sentit per a treballar en una línia o una altra i algun canvi en l'enfocament de l'acte, a causa de quin la percepció de l'any passat és que no va ser un sopar per a "totes les butxaques"

Hugo comenta que l'Hort de santa María està sol·licitant una prereserva però no s'ha realitzat res fins que els presidents confirmen la continuïtat del restaurant.

David (Mare Nostrum) comenta que encara que va ser més costosa, tot va estar molt bé i un encert tornar a l'Hort de Santa María.

Vicent (San Francesc) comenta que pot ser una idea el fer-ho en tres pagaments en lloc de dos.

La conclusió és que el sopar de gala continua en l'Hort de Santa María i més endavant es veurà el tema dels pagaments proposats.

6. PRECS I PREGUNTES

Nathalie comenta que en la última reunió es va comentar que s'anava a fer una nota informativa pel tema del canvi d'imatge en la RRSS.

Marian (Comunicació) informa que no s'ha realitzat perquè s'han centrat en tots els actes que hi ha hagut seguits aquestes dues últimes setmanes i que s'aprofitarà la modificació de la web per a fer-ho tot alhora de manera pública.

Alejandro (El Remei) pregunta per l'hora de l'exaltació. Se l'informa que el més segur és que siga a les 20.00 H.

Xavi (La Vila) comenta que l'acte de les Paelles serà en el nucli del Port i l'orquestra de la Crida també. Benja (Cultura) comenta que en taula de cultura s'ha tractat i que tota la taula estava d'acord.

Vicent (San Francesc) diu que proposarà que cada vegada siga l'orquestra en un nucli, i que al final a qui li pregunten perquè es fan les dues orquestres en el mateix nucli és als presidents, no als delegats.

Ell no entrarà en com s'organitza els actes, però si en en lloc que es realitzen.



**SECRETARÍA GENERAL F.J.F.S.
18 DE JUNIO de 2024
ACTA Nº 4 / 2025**

Benja informa que el lloc no va ser una proposta com a tal, sinó que es va plantejar per a saber l'opinió dels delegats.

S'està valorant portar actes a Faura i Gilet però que és més complicat per tema de logística, seguretat per l'elevat nombre de persones.

Alejandro (El Remei) planteja respecte al viatge a Cecina la possibilitat que, si la seua falla, que pot anar en lloc del *Mocador que s'ha retirat. Tota la taula està d'acord que així siga.

S'alça la sessió a les 21.32 hores en lloc i data indicats en l'encapçalament d'aquesta acta.

ORDRE DEL DIA PRÒXIMA REUNIÓ 2 DE JULIOL:

- 1- Aprovació acta anterior
- 2- Actes fallers passats
- 3- Informe de Presidència
- 4- Pressupostos 2025 FJFS
- 5- Escrit sectors I, II, III, IV a presidència FJFS
- 6- Precs i Preguntes

Lidia Rovira
Secretària d'Actes.